
Zápis  z jednání komise pro městská sídliště ze dne 12.3.2012 

 

Datum a čas konání:12.3.2012 

Místo konání: zasedací místnost MÚ Kutná Hora, Václavské náměstí 182 

Přítomni: viz prezenční listina 

Hosté:Ing.Franc, Ing.Suchánek, O.Kubový – MP 

Program: 

 Zahájení, prezence 

 Řešení problémů v kompetenci MP 

 Kontrola zápisu  

 Různé 

 

Zahájení, prezence, obeznámení s programem 

Předseda komise, pan Hlavatý zahájil jednání, přivítal hosty a obeznámil s programem 

(Ing.Hájková omluvena – účast na jiné komisi, pí Krupičková pracovní povinnosti) 

 

Řešení problémů v kompetenci MP 

Účast na jednání přijal velitel MP, pan Kubový. 

Připomínky členů komise: 

- špatné parkování řidičů (především na přechodech před školou J.Palacha, před 

školní družinou, těsně pod kamerou v ulici J.Palacha) 

- předpokládalo se, že kamerový systém zachytí špatné parkování, problémy 

s odpady; vzhledem k okolnosti že, je většinou nefunkční, zůstává pak na 

všímavosti každého jednotlivce a jeho schopnosti nebýt lhostejný k okolí, 

upozorňovat a poukazovat na tyto nekalosti (dle pana Kubového, bude tento 

týden již kamera v ulici J.Palacha opravena a již v provozu) 

Komise doporučuje zaměřit také pozornost MP na řidiče, kteří porušují pravidla 

a parkují na přechodech u Základní školy Jana Palacha a družiny Jana Palacha. 

 

- Další problém jsou psí exkrementy, které znečišťují chodníky, okolí domů. 

- Člen komise sděloval zážitek, když upozornil občana, že má povinnost odklidit po 

svém mazlíčkovi nepořádek, zle pochodil 

- Pan Kubový (MP) vysvětlil, že mohou pokutovat v tom případě, když pachatele 

přichytí při čině 

- Pan Kubový – v současné době prioritou činnosti pro MP je zamezit trestní činnosti 

ve spolupráci s PČR. Rapidně stoupl počet kradených aut na sídlišti 

- Dále poděkoval panu Hlavatému za poskytnutí mrazícího boxu pro uhynulá 

zvířata, které sbírá MP 

- Slíbil, že se MP zaměří na přechody a špatné parkování 

- Ing.Suchánek připomněl, že bude opět čištění ulic, bude oznamováno rozhlasem a 

značkami a je možné, že opět pro neukázněné řidiče bude použita odtahová 

služba  

 

Kontrola zápisu 

- Předseda komise jednal s vedoucí majetkového oddělení Mgr.Šorčíkovou ohledně 

možnosti vyvlastnění (vlastníkem pozemků Státní statek Čáslav, správce 

konkurzní podstaty – zatím jednání bez výsledku – jedná se o pozemky v severní 

části sídliště Šipší, je to pás v délce cca 60 metrů o šířce jednoho metru). Dle 

vyjádření paní Šorčíkové byl požadavek předán panu Mgr.Ing.Bezouškovi, dle 

kterého je nutné vysvětlit důvod vyvlastnění. Zřejmě v této komunikaci došlo 

k menšímu nepochopení požadavku 

 

- Problematika veřejného osvětlení. Upřesnění informace k důvodům výpadku 

světla. Dle pana Trávníčka z odboru investic, výkopové práce pro optické kabely 

v ulici Benešova při rekonstrukci prováděly Technické služby pro Silnice Čáslav. 

 



- Na základě požadavku pana místostarosty pana France, zajistila komise ve 

spolupráci se ZŠ J.Palacha na sídlišti anketní šetření ohledně kruhového objezdu a 

jeho napojení na sídliště.  

Vyhodnocení anketních lístků: 

V anketním šetření bylo rozdáno 360 lístků. 

Vrátilo se: 156. 

Pro realizaci a souhlas hlasovalo 96 občanů 

Proti a vyjádření nesouhlasu: 59 

Nevyjádřili se 2 občané 

Shrnutí: občané vyjádřili zájem o kruhový objezd a jeho napojení na sídliště 

 

Různé 

- Rozšíření komise o další členy 

- Předseda komise se snažil oslovit další občany o možnou spolupráci z části sídliště 

Puškinská, které má malé zastoupení. Zatím neúspěšně. Pan místostarosta navrhl 

dát výzvu do Kutnohorských listů. (zajistí ve spolupráci s Mgr.Mišutkovou pí 

Děkanovská) 

 

- Pan Kozák – chodníky v ulici J.Palacha v dezolátním stavu 

Pan Franc – v případě, že se získají dotace na sídliště, bude zahrnuta i 

rekonstrukce chodníků 

Na příští jednání pozvat z odboru investic pí Civišovou – zajistí Děkanovská 

 

- Pan Vališ dával podnět k diskuzi, který dostal od rodičů dětí:  

a) zda by se nemohlo znovu zprovoznit dětské hřiště u Domu mládeže s koloběžkami 

a dopravními značkami, zda není takový záměr 

b) zprovoznění on-line dráhy pro kolečkové brusle 

Pan Franc ocenil nápady, město má nějaké finanční prostředky na dětské hřiště, 

na příště zpracovat nápady,  předložit, navrhnout DH k doplnění o hrací 

prvky. 

- Jirásek – co s takovým odpadem, jako je chleba, speciální kontejner, anebo 

odběratel (M. Hlavatý zjistí možnosti ve spolupráci s ing.Hájkovou) 

- Ing. Majznerová – konzultovala problémy exkrementů se zvěrolékařem, největší 

problém nastává po vysušení, vznik baktérií, mohou být následné problémy, 

z toho důvodu opakovaně zvaná ing. Hájková z technického oddělení, která má na 

starosti odpadové hospodářství a problematikou se zabývá 

- Jirásek – je zástancem pro prostory pro venčení psů, nebyl by takový problém 

s exkrementy 

- Suchánek – předá požadavek pí Hájkové o článek na alergii po psích výkalech, o 

kterých mluvila již pí Majznerová 

Příští jarní prohlídka sídliště se koná 16.4.2012 v 15.00 hodin. 

Sraz před Kauflandem. 

 

Příští jednání komise se koná 7.5.2012 (pondělí) v 15.30 hodin v zasedací 

místnosti MÚ Václavské nám. 182 

 

 

Zapsala:Alena Děkanovská 

Zápis ověřil:Martin Hlavatý 

 

 

 

 

 


